
Zápis 6/2022 

z jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch 

konaného dne 27. 6. 2022 od 14:00 hodin  

 
Přítomni:  Jindřich Gubiš, Bc. Tomáš Hasil, Vítězslav Kvapil, MVDr. David Nejedlo,           

Martin Trita, Vojtěch Prachař, Hana Zemanová, Ing. Květa Vinklátová,             
Ing. David Pastva 

 
Nepřítomni:  Mgr. Renata Balašová, MgA. Marie Vondráková,  
                       Bára Kundrátová, Pavla Haidlová Hnyková,  
 
Hosté:          Ing. Šárka Mizerová, Bc. Helena Hospodářová 
                         
 
Program: 
 

1. Úvod 

Předseda výboru MVDr. David Nejedlo přivítal přítomné na 6. jednání a zahájil 
zasedání výboru. Výbor se sešel v počtu 9 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný. Program 
výboru byl schválen ve změněném pořadí bodů. Bylo  předřazeno projednání materiálů do ZM. 
Ověřovatelem zápisu byla zvolena Hana Zemanová. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 
2. Projednání materiálu do ZM 

 
55. Návrh na přidělení dotací z dílčího Fondu kultury a cestovního ruchu Dotačního fondu 
      SML žadatelům v roce 2022. 
 

Mezi hodnotiteli byly zaznamenány 3 střety zájmů (2x Tomáš Hasil, Květa Vinklátová). 
Zmínění dva členové hlasovali pro schválení vyjma projektů,  kde nahlásili střet zájmu. Členové 
výboru hodnotili doručené žádosti (nehodnotil p. Kvapil- technické důvody). Ohodnoceno bylo 
řádně a včas. Zastupitelstvo města po projednání schválilo přesun finančních prostředků mezi 
vyhlášenými programy z programu 5.1 Kulturní projekty na území města Liberec do programu 
5.3 Publikace, tisky a další média ve výši 1925,- Kč.        
 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 



 
56.  Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na činnost poboček Krajské 
       vědecké knihovny a na nákup fondu. 
         

 
57. Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu dětského sboru 
      Severáček 
 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK
: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 
3. Různé 

 
 Bc. Hasil pozval členy na vernisáž , která se koná 1.7. 2022 od 17 hodin s názvem 
„Fotíme kanály“  do MVS; výstava bude probíhat do 21. 8. 2022. 
Ing. Pastva pochválil a poděkoval za výstavu Věry Čáslavské a pozval  členy na Crystal Valley 
Week 23. - 28. 8. 2022. 
  
 MVDr Nejedlo vznesl dotaz na téma „kde vidíme kulturu v Liberci za 10 let“  a 
zdůraznil, že záleží na lidech, kteří kulturu dělají a na lidech kteří budou na kulturu chodit. 
Následně padl názor, že některé akce vzájemně kolidují a  studenti v Harcově tvoří město ve 
městě. Proběhla živá diskuze. 
 Bc. Hasil promluvil o Kalendáři Liberecka, coby nejstarším periodiku, který čte 5000 
odběratelů.     
         Bc. Hospodářová pozvala přítomné na Dny evropského dědictví, 2. víkend v září 2022, 
které bude na téma Liebiegové. Popsala, které objekty a  komentované prohlídky, budou 
zařazeny do programu a vyzvala přítomné o případné nápady či náměty. 

 
Příští jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch:  
 

 12. 9. 2022, 14:00 h, historická budova radnice 
 
V Liberci 27. 6. 2022 
 
Zapsala: Marie Hlavatá v. r.                                                 MVDr. David Nejedlo v. r.  
    tajemnice                                             předseda 
                  
                                                                                 Hana Zemanová  
                                                                                   ověřovatelka zápisu   

PŘÍTOMNO
: 

PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL
: 

VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 


